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     Protokół Nr 248/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 7 marca 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 14:05 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021r. poz. 2095 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 

 Rozpatrzenie w pkt. 6a) sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2022 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej na 2022 rok. 

 Rozpatrzenie w pkt. 11a) wniosku Wydziału Edukacji i Rozwoju o wyrażenie zgody 

na przystąpienie przez Zespół Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku do 

przedsięwzięcia pn. „Poznaj Polskę”. 

 Rozpatrzenie w pkt. 11b) sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zapoznanie się z pismem Burmistrza Barlinka z dnia 28.02.2022r. znak 

RGN.III.7003.5.1.2022 w sprawie wskazania sposobu rozdysponowania i celowości 

wydatkowania przez Szpital Barlinek kwoty w wysokości 2 500 000,00 zł zabezpieczonej 

w budżecie Gminy Barlinek na 2022 rok. 

4. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy 

z Kalkuty sp. z o.o. w miesiącu lutym 2022 roku z podziałem na komórki organizacyjne. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

6. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

6a) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok oraz zmiany planu finansowego zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej na 2022 rok. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

8. Podpisanie umowy o udzielenie dotacji celowej do  projektu: „Budowa Regionalnej 

Infrastruktury Informacji Przestrzennej Województwa Zachodniopomorskiego” pomiędzy 

Województwem Zachodniopomorskim, z siedzibą: 70-540 Szczecin, ul. Korsarzy 34, 

a Powiatem Myśliborskim z siedzibą: Starostwo Powiatowe w Myśliborzu ul. Północna 15  

74-300 Myślibórz. 

9. Wyrażenie zgody na podpisanie aneksu nr 1 do umowy dostawy Nr 1/2020/P z dnia 

01.12.2020 roku na dostawę dokumentów komunikacyjnych i oznaczeń pomiędzy Polską 

Wytwórnią Papierów Wartościowych S.A. z siedzibą w Warszawie przy ulicy Sanguszki 

1, 00-222 Warszawa, a Powiatem Myśliborskim mającym swoją siedzibę przy ulicy 

Północnej 15, 74-300 Myślibórz 

10. Wyrażenie zgody na podpisanie „Umowy powierzenia danych osobowych” w związku  

z procesem przetwarzania danych. 

11. Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o wyrażenie zgody na podpisanie 

porozumienia z Ministrem Edukacji i Nauki celem udzielenia w latach 2022-2026 

Powiatowi Myśliborskiemu dotacji celowej nas kontynuację programu kompleksowego 

wsparcia dla rodzin „Za życiem” przez Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną w Dębnie. 

11a) Wniosek Wydziału Edukacji i Rozwoju o wyrażenie zgody na przystąpienie przez 

Zespół Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku do przedsięwzięcia pn. „Poznaj Polskę”. 

11b) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

12. Zapoznanie się z pismem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego z dnia 

1.03.2022r. znak CUW.131.18.2022.WjM w sprawie postępowania pn. Opracowanie 

dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej na odcinku 

Jaromierki-Lutówko polegającej na budowie ścieżki pieszo-rowerowej”. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 
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Ad. 3 

Zapoznanie się z pismem Burmistrza Barlinka z dnia 28.02.2022r. znak 

RGN.III.7003.5.1.2022 w sprawie wskazania sposobu rozdysponowania i celowości 

wydatkowania przez Szpital Barlinek kwoty w wysokości 2 500 000,00 zł zabezpieczonej 

w budżecie Gminy Barlinek na 2022 rok. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe pismo. Przekazał, że Burmistrz Barlinka informuje, iż kwota 

2 500 000,00 zł zostanie podzielona i jej część będzie przeznaczona na wykup 

wyemitowanych obligacji w kwocie 1 300 000,00 zł. Zwrócił uwagę, że pozostaje kwota 

1 200 000,00 zł na dofinansowanie działalności spółki. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że Powiat Myśliborski może dokonać dopłaty proporcjonalnie do wysokości 

swoich udziałów do kwoty 1 200 000,00 zł. 

Zaproponowała, aby Zarząd Powiatu wydał rekomendację w kwestii udzielenia dopłaty.  

Objęcie udziałów nie będzie korzystne. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że ma takie samo zdanie w tej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Również przekazała, że ma to samo zdanie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zgodził się z przedstawioną propozycją. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Również poparł przedstawioną propozycję. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem i zarekomendował udzielenie 

dopłaty w wysokości proporcjonalnej do posiadanych udziałów w odniesieniu do kwoty  

1 200 000,00 zł dla Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 4 

Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy 

z Kalkuty sp. z o.o. w miesiącu lutym 2022 roku z podziałem na komórki organizacyjne. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. Poinformował, że z informacji uzyskanych od 

Prezesa Spółki Szpital w Dębnie otrzymał od Wojewody Zachodniopomorskiego środki 

finansowe w kwocie 200 000,00 zł na remont Izby Przyjęć, kwotę 200 000,00 zł na 

doprowadzenie do budynków szpitala instalacji tlenowej oraz szpital otrzymał aparat USG. 

Przekazał, że ww. pomoc stanowi gratyfikację za udział i elastyczność w działaniach  

w zakresie COVID-19. 



4 
 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy Szpital Barlinek również otrzymał środki finansowe? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że nie ma jeszcze informacji w tej sprawie. Przedstawił informacje na temat 

wyniku finansowego spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. , jest to kwota – 296 000,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że wynik ten dotyczy działalności podstawowej. Spółka w dalszym ciągu posiada 

zobowiązania finansowe. Zwróciła uwagę, że zgodnie z ustaleniami na Zgromadzeniu 

Wspólników Prezes Spółki została zobowiązana do sprawdzenia możliwości udzielenia 

pożyczki spółce na spłatę przedmiotowych zobowiązań. Zapytała, czy są informacje w tej 

sprawie? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że nie ma jeszcze informacji w tej sprawie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się i przyjął przedmiotowe sprawozdanie. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania 

Powiatu Myśliborskiego, jako wspólnika spółki Szpital Barlinek Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Barlinku na Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników 

Spółki w dniu 10 marca 2022 roku. 

Przedstawił porządek obrad Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników: 

1. Otwarcie Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników;  

2. Wybór Przewodniczącego Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników;  

3. Stwierdzenie prawomocności obrad Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników; 

4. Przyjęcie porządku dziennego; 

5. Podjęcie uchwały w przedmiocie rozpatrzenia skargi na nieprawidłowości  

w działalności Szpitala Barlinek Sp. z o. o.  

6. Omówienie bieżących spraw Spółki; 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że uchwała zgromadzenia wskazuje, ze skarga zostaje uznana za bezzasadną. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Przekazał, że skarżąca otrzymała odpowiedź w przedmiotowej sprawie.  
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Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zaproponował, aby pełnomocnictwo zostało udzielone Staroście Myśliborskiemu – 

Andrzejowi Potyrze. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono 

 

Zarząd Powiatu udzielił pełnomocnictwa Panu Andrzejowi Potyrze – Staroście 

Myśliborskiemu podejmując uchwałę Nr 248/824/2022 z dnia 7 marca 2022 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

 

1. wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Dębnie z dnia 1 marca 

2022 roku o dokonanie zmian w planie finansowym na 2022 rok polegających na 

przesunięciu środków w ramach posiadanego budżetu w kwocie 21 000,00 zł  w celu 

zapewnienia środków na wypłatę godzin ponadwymiarowych dla pedagogów, logopedów  

i psychologów w 2022 roku. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

2. wniosek Starosty Myśliborskiego z dnia 4.03.2022r. znak EDR.3035.2.2022.JS  

o dokonanie zmian w planie wydatków poprzez przesunięcie środków finansowych pomiędzy 

paragrafami w kwocie 5000,00 zł w celu zabezpieczenia środków finansowych w związku  

z planowanym zamówieniem gadżetów promocyjnych. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6a) 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok oraz zmiany planu finansowego zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej na 2022 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały.  

Zaproponowała ujęcie w projekcie uchwały wcześniej przyjętych dwóch wniosków  

o dokonanie zmian w planie wydatków jednostek na 2022 rok. 

(Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na uwzględnienie w projekcie uchwały dodatkowych 

wniosków przyjętych przez Zarząd Powiatu oraz podjął uchwałę Nr 248/825/2022 z dnia  

7 marca 2022 roku w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok oraz zmiany planu 

finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2022 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa Pani Beacie 

Stachurskiej-Wołk – Dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu do reprezentacji 

Powiatu Myśliborskiego w sprawach związanych z realizacją projektów pilotażowych pn. 

„Aktywny Rodzic” i „Voucher Zatrudnieniowy” finansowanych ze środków rezerwy 

Funduszu Pracy, na podstawie ogłoszonego naboru na projekty pilotażowe pod nazwą 

„Stabilna praca – silna rodzina”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 248/826/2022 z dnia 7 marca 2022 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 8 

Podpisanie umowy o udzielenie dotacji celowej do  projektu: „Budowa Regionalnej 

Infrastruktury Informacji Przestrzennej Województwa Zachodniopomorskiego” 

pomiędzy Województwem Zachodniopomorskim, z siedzibą: 70-540 Szczecin, ul. Korsarzy 

34, a Powiatem Myśliborskim z siedzibą: Starostwo Powiatowe w Myśliborzu ul. 

Północna 15  74-300 Myślibórz. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Wyjaśniła, że na podstawie zapisów wskazanej umowy, konieczne jest coroczne zawieranie 

umów dotacji na przekazywanie środków EFRR i Budżetu Państwa na pokrycie zobowiązań 

finansowych w stosunku do Wykonawcy realizującego zadanie związane ze stworzeniem 

zaplecza informatycznego oraz systemów informatycznych w Powiecie Myśliborskim, 

zgodnie z § 2 ust. 1 pkt  3 lit a Porozumienia w sprawie partnerskiej współpracy przy 

realizacji Projektu RIIP WZ oraz koszty pośrednie stanowiące jednorazowe wynagrodzenie 

dla koordynatora wyznaczonego do pracy przy Projekcie ze strony Powiatu Myśliborskiego. 

Dofinansowanie to kwota 486 811,35 zł, wkład własny 25 621,65 zł oraz koszty pośrednie 

stanowiące jednorazowe wynagrodzenie dla koordynatora wyznaczonego do pracy przy 

Projekcie ze strony Powiatu Myśliborskiego – dofinansowanie 9 500,00 zł, wkład własny 

500,00 zł . 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 9 

Wyrażenie zgody na podpisanie aneksu nr 1 do umowy dostawy Nr 1/2020/P z dnia 

01.12.2020 roku na dostawę dokumentów komunikacyjnych i oznaczeń pomiędzy Polską 

Wytwórnią Papierów Wartościowych S.A. z siedzibą w Warszawie przy ulicy Sanguszki 

1, 00-222 Warszawa, a Powiatem Myśliborskim mającym swoją siedzibę przy ulicy 

Północnej 15, 74-300 Myślibórz 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Minister Infrastruktury w dniu 29 grudnia 2021 roku 

podpisał aneks do Umowy Nr DTD-U-59/18 z Polską Wytwórnią Papierów Wartościowych 

S.A., którego przedmiotem jest produkcja, personalizacja i dystrybucja dokumentów 

komunikacyjnych i oznaczeń; aneks wprowadza do asortymentu produktów nowy dokument 

tj.: blankiet karty kwalifikacji kierowcy.  

Jednocześnie w związku z wdrożeniem nowej wersji oprogramowania Pojazd i Kierowca,  

w której PWPW S.A. odstępuje od pobierania opłat manipulacyjnych, o których mowa  

w załączniku Nr 11 do umowy na produkcję dokumentów komunikacyjnych oraz 

wstrzymaniem prac rozwojowych usługi w zakresie instalacji nowych/dodatkowych terminali 

w ramach usługi InfoCar stosowane zmiany w tym zakresie wprowadzono również do aneksu. 

Płatność za wytworzenie i dostarczenie przez PWPW S.A. jednostkowych zamówień na 

dokumenty i oznaczenia według ustalonych prawem wzorów tj.: opłata za wydanie 

spersonalizowanej karty kierowcy to 70,00 zł netto + VAT. Nie jest jeszcze znana wysokości 

opłaty za wydanie karty kwalifikacji kierowcy dla interesanta. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego aneksu nr 1 do umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 10 

Wyrażenie zgody na podpisanie „Umowy powierzenia danych osobowych” w związku  

z procesem przetwarzania danych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że umowa dotyczy uregulowania zasad i relacji powierzenia oraz 

przetwarzania danych pomiędzy Administratorem – Powiatem Myśliborskim a Polską 

Wytwórnią Papierów Wartościowych S.A. w związku z zawarciem umowy głównej 

dotyczącej produkcji blankietów dokumentów rejestracyjnych jachtów i innych jednostek 

pływających. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 11 

Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o wyrażenie zgody na podpisanie 

porozumienia z Ministrem Edukacji i Nauki celem udzielenia w latach 2022-2026 

Powiatowi Myśliborskiemu dotacji celowej nas kontynuację programu kompleksowego 

wsparcia dla rodzin „Za życiem” przez Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną  

w Dębnie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła sprawę i poinformowała, że Zarząd Powiatu w Myśliborzu już wcześniej wyraził 

zgodę na kontynuację ww. programu. Po zaakceptowaniu wniosku, Ministerstwo Edukacji  

i Nauki przekazało porozumienie, zawierające szczegółowe warunki przyznania i rozliczenia 

dotacji.  

Zgodnie z porozumieniem na realizację programu „Za życiem” w zakresie zapewnienia 

realizacji zadań wiodącego ośrodka koordynacyjno-rehabilitacyjno-opiekuńczego 

zorganizowanego w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Dębnie w latach 2022-2026 

Powiat Myśliborski otrzyma dotację celową w łącznej wysokości 2.154.900 zł. Koszty 

dofinansowywane w ramach programu stanowią zajęcia wczesnego wspomagania rozwoju  

w wysokości 1.959.000 zł (20.400 godzin w ciągu 5 lat) oraz koszty zakupów pomocy 

dydaktycznych i testów, szkoleń, obsługi administracyjno-technicznej w wysokości  

195.900zł. 

Pierwsza transza środków zostanie przekazana w 2022 roku w terminie 30 dni od dnia 

podpisania porozumienia, natomiast pozostałe w każdym roku do 30 dni od daty 

zaakceptowania przez Ministerstwo Edukacji i Nauki sprawozdania częściowego.   

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego porozumienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 11a) 

Wniosek Wydziału Edukacji i Rozwoju o wyrażenie zgody na przystąpienie przez 

Zespół Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku do przedsięwzięcia pn. „Poznaj 

Polskę”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że przedmiotem przedsięwzięcia  

„Poznaj Polskę” jest wsparcie organów prowadzących publiczne i niepubliczne szkoły dla 

dzieci i młodzieży w realizacji zadań mających na celu uatrakcyjnienia procesu edukacyjnego 

dzieci i młodzieży poprzez umożliwienie im poznawania Polski, jej środowiska 

przyrodniczego, tradycji, zabytków kultury i historii oraz osiągnięć polskiej nauki.  

Wsparcie finansowe ze środków MEiN (w formie dotacji celowej) obejmie przygotowanie                                    

i przeprowadzenie w trakcie roku szkolnego wycieczek szkolnych (jedno, dwu  

i trzydniowych) związanych z priorytetowymi obszarami edukacyjnymi wskazanymi przez 

Ministra.  

Zadanie może być dofinansowane w wysokości do 80% poniesionych kosztów, a kwota 

dofinansowania nie może przekroczyć: 

- w przypadku wycieczki jednodniowej – 5 000 zł, 
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-  w przypadku wycieczki dwudniowej – 10 000 zł, 

-  w przypadku wycieczki trzydniowej – 15 000 zł. 

Dotacja celowa na realizację zadania może zostać udzielona pod warunkiem zapewnienia 

przez wnioskodawcę wkładu własnego o łącznej wysokości co najmniej 20% całkowitego 

kosztu zadania.  

Do wkładu własnego zalicza się wkład finansowy i niefinansowy. Wkład finansowy zapewnia 

organ prowadzący lub wpłaty rodziców dzieci, które będą uczestniczyć w wycieczce. 

Wkładem niefinansowym może być np. własny autokar lub praca osoby (nauczyciel, 

opiekun), który posiada odpowiednio udokumentowane uprawnienia przewodnickie (należy 

wycenić wartość  wkładu niefinansowego). 

Dyrektor ZSiPO w Barlinku złożył wnioski (dla I Liceum Ogólnokształcącego i Technikum 

Nr 1 ) do organu prowadzącego szkołę o przystąpienie do przedsięwzięcia pn. „Poznaj 

Polskę”. Planowany koszt całkowity wycieczki dla I LO - 9 990,00 zł, dla Technikum Nr 1 - 

11 025,00 zł. 

Wkład własny w wys. 20% całkowitego kosztu zadania zostanie zabezpieczony poprzez 

wpłaty rodziców uczniów, którzy będą uczestniczyć w wycieczce.  

Poinformowała, że namawiano również pozostałych dyrektorów szkół do przystąpienia do 

przedsięwzięcia. W najbliższym czasie prawdopodobnie pojawią się podobne wnioski w tej 

sprawie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przystąpienie przez Zespół Szkół i Placówek Oświatowych 

w Barlinku do przedsięwzięcia pn. „Poznaj Polskę”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 11b) 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa Pani Janinie Sidor – 

Głównemu Specjaliście Wydziału Edukacji i Rozwoju do samodzielnego reprezentowania 

Powiatu Myśliborskiego, w tym do składania oświadczeń woli oraz wiedzy w imieniu i na 

rzecz Powiatu Myśliborskiego, w relacjach z Ministrem Edukacji i Nauki, w związku  

z udziałem w roku 2022 w przedsięwzięciu pn. „Poznaj Polskę” ustanowionym przez Ministra  

w komunikacie Ministra Edukacji i Nauki z dnia 27 sierpnia 2021 o ustanowieniu 

przedsięwzięcia pod nazwą „Poznaj Polskę” i składaniem wniosków i oświadczeń  

w systemie teleinformatycznym zgodnie z ww. komunikatem. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 248/827/2022 z dnia 7 marca 2022 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 12 

Zapoznanie się z pismem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego z dnia 

1.03.2022r. znak CUW.131.18.2022.WjM w sprawie postępowania pn. Opracowanie 
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dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej na odcinku 

Jaromierki-Lutówko polegającej na budowie ścieżki pieszo-rowerowej”. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że Centrum Usług Wspólnych informuje, iż w przeprowadzonym 

postępowaniu w wyznaczonym terminie nie wpłynęła żadna oferta i w związku z tym 

postępowanie zostało unieważnione i zostanie ogłoszone ponownie.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem oraz wyraził zgodę na ponowne 

ogłoszenie postępowania.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 13 

Sprawy różne: 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o ilość uchodźców z Ukrainy przebywających w m. Rów? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że w tej chwili w budynkach w m. Rów przebywa 105 osób.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, jak wygląda strona finansowania pobytu uchodźców przez fundusze rządowe? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował o zaplanowanej konferencji Wojewody Zachodniopomorskiego. Na dzień 

dzisiejszy posiada jedynie informacje, że ma zostać podjęta specustawa, która będzie 

regulować te kwestie. Projekt został przesłany do konsultacji. Wstępne informacje wskazują 

na dofinansowanie w wysokości 100 zł na osobę. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił informacje dotyczące umieszczenia uchodźców w budynkach w m. Rów. 

Przekazał, że wystąpiono z wnioskiem do Wojewody Zachodniopomorskiego o wydanie 

decyzji administracyjnej w sprawie organizacji pobytu uchodźców na terenie Powiatu 

Myśliborskiego, by móc podpisać porozumienie w tej sprawie z Wojewodą 

Zachodniopomorskim. Kwota środków finansowych jaka została wskazana to 100  zł za dobę. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 

Zapytał, czy jeden z budynków w m. Rów został przekazany Gminie Myślibórz? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że tak. Przedstawił informacje na temat podziału budynków i przekazania 

jednego z nich dla Gminy Myślibórz celem przyjęcia uchodźców. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, ile uchodźców z Ukrainy może zostać przyjęta w budynkach w m. Rów? 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że ok. 160 osób. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, o organizację wyżywienia? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że stołówka jest prowadzona przez firmę P. J. Rębiasza, która przygotowuje 

posiłki dla wszystkich uchodźców. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 

Zapytał, kto ponosi koszty wyżywienia? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że w przypadku osób przebywających w budynkach koordynowanych przez 

Powiat Myśliborski koszty ponoszone są przez firmę Barlinek S.A, natomiast dla osób 

przebywających w budynku przekazanym gminie koszty ponoszone są przez Gminę 

Myślibórz. Poinformował, że uchodźcy przebywających w budynkach koordynowanych przez 

Powiat Myśliborski są rodzinami pracowników  firmy Barlinek S.A. i dlatego też firma ta  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 

Zapytał, czy zostały podpisane umowy w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że są przygotowane i podlegają analizie prawnej. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 
Złożył wyjaśnienia dotyczące udostępnienia budynków i nawiązania współpracy z firmą 

Barlinek S.A. oraz Gminą Myślibórz. Zwrócił uwagę, że budynki w m Rów zostały wskazane 

Wojewodzie Zachodniopomorskiemu jako miejsca przyjęcia uchodźców. Zatem byłyby tam 

kierowane osoby rejestrowane w punktach recepcyjnych. Odniósł się do kwestii związanej  

z przyjęciem uchodźców w ramach zorganizowanej grupy. Poruszył temat kosztów przyjęcia  

i zakwaterowania uchodźców. Firma Barlinek S.A. ponosi koszty pobytu uchodźców do 

momentu potrzymania dofinansowania z budżetu państwa. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 

Zapytał, czy Powiat Myśliborski jest zaangażowany finansowo i czy ponosi koszty osobowe? 

Odniósł się do kwestii przyjazdu uchodźców w ramach kontaktu z firmą Barlinek S.A. oraz 

udostępnienia obiektu powiatowego. Poruszył kwestię związaną z zatrudnieniem dla 

uchodźców.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zauważył, że status uchodźcy posiadają osoby, które przyjechały do Polski po 24 lutego br. 

Będą one miały pozwolenia na pracę i mogą być zatrudnieni przez firmy na terenie Polski. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 
Złożył wyjaśnienia dotyczące zorganizowania pobytu uchodźców i zaangażowania Powiatu 

Myśliborskiego w tej sprawie. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 
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Ad. 14 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 15:35 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu:…………………………… 

 

 


